
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Rätansbygdens Byalag

Tid: Onsdagen den 20 november 2024, kl 18.30

Plats: Norsgården, Rätan

Närvarande: Gunnar Pettersson ordförande, Lena Vedin sekr/kassör, ledamöterna Holger Nilsson, 
Lennart Mattsson, suppleanterna Leena Grubb, Jan-Ola Ericsson, Stina Torén, Martin Bodin

Förhindrade: ledamot Karin Östberg, Renee Darly, Michael Lindblad, suppleant Tina Andersson.

§51. Öppna möte
 Ordförande Gunnar Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§52. Dagordning
Dagordningen för mötet godkändes.

§53. Justerare
 Till justerare valdes Holger Nilsson och Lennart Mattsson att jämte ordförande justera dagens 
protokoll.

§54. Föregående mötesprotokoll
Föregående justerade mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

§55. Ekonomisk Rapport
Ekonomisk rapport föredrogs av kassören och aktuell balans- och resultaträkning presenterades 
och tillställdes styrelsen.

§56. Ärenden
a) Hemsidan
 Nathalie, Nordiska Stil, presenterar ett förslag till hemsida.

Filmen som bekostats av Byalaget skall ligga och snurra på första sidan.

Nyheter på första sidan diskuterades, beslutades att allt det gamla rensas bort men 
rubriken och möjligheten att lägga in nyheter blir kvar.

En beskrivning av byarna skall läggas in, en förlaga finns på Kojbyns hemsida, därifrån kan 
tillämplig text hämtas.

En kort beskrivning av företagen, 4-5 rader samt länk till deras hemsida. Gunnar uppmanar 
dem via e-post att komma in med det. Om företaget är ombud för fraktbolag, Postnord eller
Systembolaget bör detta finnas med i beskrivningen.

Gunnar sammanställer och överlämnar till Nathalie. 

Stina korrekturläser Nathalies slutliga förslag.



 b)  Valberedning
Gunnar för fram vikten av att få fram 2 st representanter till valberedning via e-post. 
Detta görs i samband med att de kontaktas om att komma in med sina presentationer.

 c) Öppna upp för enskilda medlemmar
 Mullbergs Vind AB, Jimmy Anjevall har kontaktats av Leena Grubb, inget hinder föreligger 

för att erbjuda fastighetsägare, fast boende medlemskap från deras sida.

För- och nackdelar diskuterades och vilka scenarior som kan uppstå. De flesta är medlem i 
ett ansluten förening och kan föra sin talan genom den.
Beslutades att frågan bordlägges tills vidare.

d) Helmer Grindes Minnesfond
Britt-Louise Drotz Haraldsson sköter minnesfonden. Då kostnaden för ett eget bankkonto 
var för högt i förhållande till minnesfondens storlek bakades det i stället in bland Byalagets 
konton, då hon vid det tillfället var kassör i Byalaget.
 Britt-Louise har därigenom tillgång till Byalagets samtliga konton.
Lena Vedin kollar med Handelsbanken om det är möjligt att ge fullmakt till Britt-Louise för 
enbart detta konto. Om detta inte är möjligt så bör tillgång till Byalagets konton upphöra 
och rutin upprättas med att meddela minnesfondens hanterare när transaktioner sker.
 Britt-Louise Drotz Haraldsson är idag revisorsassistent och hennes man Byalagets revisor. 
 Förändring bör ske när hennes uppdrag att sköta minnesfonden upphör.

e) Framtida förfarande av trivselpeng
Leena Grubb tar upp en frågeställning angående utbetalning av trivselpeng. Skall detta utgå 
när man anordnar ett evenemang som man tjänar pengar på? Går det att i så fall utbetala 
som lån för att klara inköpen till evenemanget och sedan återbetala. Det blir onödig 
administration, bättre underlag vid ansökan bör istället efterfrågas.

§57. Information från byarna
Böle – första onsdagen i månaden anordnas alltid något i bygdegården, julgröt i december.
Julmarknad kommer att genomföras den 30 november.

Rätan – Norsgården anordnar MusikQuiz den 23 november.
Årets Julmys på Norsgården går av stapeln den 12 december mellan kl 17-20.00.

§58. Övriga frågor
a) Destinations Vemdalen – extra årsmöte den 6 december då ny ordförande skall utses, 
Gunnar och Lena deltar.

b) Lennart Mattsson meddelar att ett flertal föreningar inte söker driftsbidrag hos 
kommunen, bl a Rätans IF.

c) Leena Grubb tar upp en fråga angående utskick av en enkät om vindkraft på Nordkölen. 
Frågan bordlades, Byalaget skall vara neutral i vindkraftsfrågan enligt tidigare beslut.



§59. Nästa möte
Ordförande meddelar datum senare för nästa möte.

…................................................... …...................................................
Ordf Gunnar Pettersson Sekr/Kassör Lena Vedin

…................................................... …...................................................
Justerare Holger Nilsson Justerare  Lennart Mattsson

 


